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Abstract (en)
On a stationary basic body (10), the vice has a movable gripping jaw (11) and a stationary gripping jaw (12). Furthermore, there are draw-down
jaws which enable the workpiece to be secured in the correct position during clamping by means of the drive device (16). Due to the fact that the
draw-down jaw (18) can be moved up to a stop on the basic body (10), the draw-down forces, which essentially counteract the clamping force,
being derived from a force-transmitting element (13) known per se which absorbs the deformations of the vice, greater positional constancy and thus
greater precision is achieved. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Maschinenschraubstock weist auf einem stationären Grundkörper (10) eine bewegliche Spannbacke (11) und eine stationäre Spannbacke (12)
auf. Weiter sind Niederzugsbacken vorhanden, die eine lagegerechte Festlegung des Werkstückes beim Aufspannen mittels der Antriebseinrichtung
(16) erlauben. Dadurch, daß die Niederzugsbacke (18) bis zu einem Anschlag am Grundkörper (10) bewegbar ist, wobei die der Aufspannkraft im
wesentlichen entgegenwirkenden Niederzugskräfte von einem die Verformungen des Schraubstockes aufnehmenden, kraftübertragenden, an sich
bekanntem Element (13) abgeleitet sind, wird eine höhere Lagekonstanz und damit eine höhere Präzision erreicht.
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